
 
 
 
Referat af bestyrelsesmøde mandag den 5. september 2016 
Hos Peter 
 
Deltagere: Bente, Orla, Kirsten, Peter, Sanne, Kristina 
Afbud: Pia, Fritz, Henning 
 
Mødet startede med en besigtigelse af Leos Allé i den nordlige ende, hvor bestyrelsen drøftede 
virkning af de hævede flader, og hvorvidt afstanden mellem de hævede flader og helleanlæggene er 
tilstrækkelig til at sikre en lav fart. 
 
1. Renovering af Leos Allé 
Bestyrelsen drøftede status på renoveringen. Bente har kontakt til kommunen omkring 
færdiggørelse af renoveringen. Kommunen forventer, at renoveringen færdiggøres i uge 36-37. 
Derudover oplyser kommunen, at der vil være et gennemsyn af renoveringen om et år. Kommunen 
mangler at melde tilbage vedr. skader på ejendommene i forbindelse med renoveringen. Bente har 
kontakt til kommunen, og sender besked til grundejerne via udsendelseslisten, når 
kommunen vender tilbage. 
 
Bente har lavet udkast til nyhedsbrev Nyt nr. 10. Derudover blev det drøftet, om der via 
ugeavisen/Pia kan skrives om, hvordan færdselsreglerne er på vejen. 
 
2. Nabohjælp - anskaffelse af nyt skilt 
Grundejerforeningen indkøber to stk. "nabohjælp-skilte" v. Henning. Et sættes op, hvor det 
forsvundne skilt mangler, og et skilt gemmes indtil videre. 
 
3. Økonomi 
Ikke mange har betalt medlemskontingent, det hænger sandsynligvis sammen med, at det 
bliver glemt. Derfor kommer der en opfordring til at betale kontingent med i næste nyhedsbrev. 
 
Grundejerforeningen har fået et CVR-nr., som nye regler foreskriver. 
 
4. Evt. 
Bestyrelsen fandt anledning til at drøfte lokalplanen for bebyggelsen langs en del af Leos Allé. 
Kommunen har tidligere orienteret grundejerforeningen om dispensationen efter lokalplanen. 
Bestyrelsen drøftede håndhævelse af lokalplanen. 
 
Referat Kristina Larsen 


